
Zápis č. 4 / 2021 z jednání OVK Hruboskalsko 

Konaného dne 18. 6. 2021 v Turnově 

Přítomni OVK: 

Miroslav Dědek, Pavel Homolka (pouze část schůze), Tomáš Homolka, Tomáš Hördler 

(pouze část schůze), Klonfar Martin (pouze část schůze), Radek Meier, Dalibor Mlejnek, 

Petr Slanina, Zdeněk Strnad. 

Správci: 

Josef Koudelka, Jiří Červa, Miroslav Zvířecí, Jiří Janoušek, Milan Majdič, Tomáš Holík, 

Jan Obročník, Martin Dědek. 

1.  Z. Strnad ukázal, jak nový systém evidence žádostí o prvovýstupy funguje v ostrém 

provozu, jaké nedostatky se ukázaly a co bude ještě třeba doladit. 

 

2.  OVK rozhodla o změně v systému evidence žádostí o prvovýstupy: nově bude žádost 

o prvovýstup nejprve schvalovat OVK a až po kladném rozhodnutí bude žádost odeslaná ke 

schválení na CHKO. Účelem je, aby na CHKO nechodily ke schválení úplné nesmysly, které 

následně OVK zamítne a CHKO se zbytečně zatěžovalo. 

 

3.  OVK probrala návrh ohledně změny v žádostech o prvovýstupy bez fix. jištění. Změna 

byla zamítnuta. 

 

4.  Schválení nových cest bylo z časových důvodů přesunuto na příští schůzi OVK. 

 

5.  OVK rozhodla o odvolání Zdeňka Strnada z OVK Hruboskalsko počtem 5 hlasů ze 7 

přítomných členů OVK. V současné době má tedy OVK Hruboskalsko 9 členů. 

 

6.  V závěru druhé části schůze zazněl návrh 2 členů OVK a některých správců skal na schůzi 

24. 6. 2021 rozpustit OVK Hruboskalsko a řešit volbu nové OVK. R. Meier uvedl, že není 

jasné, jak se k případné volbě nové OVK postaví CVK, a že k případnému rozpuštění OVK je 

třeba znát názor všech stávajících členů OVK, z nichž někteří (4) již v tuto dobu nebyli 

přítomni. 


